
 Załącznik
do Protokołu  Nr XI.2011
ze zwyczajnej sesji Rady Gminy Szudziałowo
odbytej w dniu 25 października 2011 r.

       Wójt  Gminy
Szudziałowo                                      Szudziałowo dnia  24 października   2011 roku.

I N F O R M A C J A

o działaniach Wójta Gminy podejmowanych w okresie między sesjami.
        
         W okresie od  20 września  2011 roku do chwili sporządzenia informacji wydane 
zostały zarządzenia w sprawach:

1. Określenia sposobu realizacji uchwał z IX sesji Rady Gminy.
2. Rozpatrzenia  wniosków  złożonych  do  zmiany  studium  uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego części terenu gminy.
3. Przygotowania materiałów planistycznych do budżetu na 2012 rok przez gminne 

jednostki organizacyjne.
4. Zmian w budżecie gminy na 2011 rok. Dotyczyły one drobnych korekt wydatków 

bieżących.
5. Określenia minimalnych cen za usługi świadczone przez ZGK.  Część stawek nie 

była zmieniana od 2004 roku.

Ponadto informuję:
1. Rozliczono projekt i otrzymano dotację w wysokości 10 tys zł na opracowanie 

programu  usuwania  azbestu  o  materiałów  zawierających  azbest.  Program 
zatwierdzono na poprzedniej sesji.

2. Pozytywnie  zweryfikowany  został  ostateczny  wniosek  o  płatność  za  budowę 
wodociągu do wsi Słoja, Knyszewicze oraz do wsi Nowy Ostrów.

3. Do  ponownego  przetargu  na  dowożenie  uczniów   przewidzianego  na  dzień 
11  października  br.  nie  wpłynęła  żadna  oferta.  Zostanie  ogłoszony  przetarg 
ponowny.

4. Ustawione  zostały  znaki  przystanków  autobusowych,  przy  których  będą  się 
zatrzymywać pojazdy dowożące uczniów do szkół, po przekazaniu tego zadania 
firmie z zewnątrz.

5. W dniu 20 października odbyło się spotkanie w ramach upowszechniania Dobrej 
Praktyki. Spotkanie odbyło się w związku z wygranym konkursem “Akademia 
Integracji  Społecznej”   PPWOW.  Promowany  jest  klub  młodzieżowy 
w Szudziałowie. Zakupiony został również sprzęt sportowy.

6. We wsi Usnarz Górny wykonano bieżącą konserwację drogi do dwóch  kolonii.
7. Rozpoczęto remont placu przy Gminnym Ośrodku Animacji Kultury i Rekreacji.
8. Urząd Marszałkowski zdecydował o dofinansowaniu kosztów budowy świetlicy 

w Wojnowach.  Budowa musi być rozliczona w  I połowie 2013 roku.
9. Uczestniczyłem  w  posiedzeniu  Kolegium  RIO  rozpatrującym  uchwałę  Rady 

Gminy o uchyleniu wydzielenia z budżetu gminy funduszu sołeckiego na 2012 
rok. Uchwała Rady została utrzymana w mocy.

10.W dniu  6 października br. naliczyłem kary umowne wykonawcy hali sportowej 
w związku z niedotrzymaniem terminu oddania do użytku.

11.We wsi Nowinka wykonano bieżącą konserwację drogi gminnej.



12.Odbyłem rozmowę w Starostwie Powiatowym w sprawie przedłużenia decyzji 
odnośnie rekultywacji wysypiska śmieci w Szudziałowie. Nie będziemy musieli 
rezerwować środków na ten cel w budżecie gminy na 2012 rok. Będziemy jednak 
zmuszeni do wygospodarowania ponad 1 miliona zł na to zadanie w 2013 roku.

13.W związku  z  nierozstrzygnięciem przetargu  na  dowożenie  uczniów do  szkół 
–  w  dniu  21  października  odbyło  się  spotkanie  z  przedstawicielami  PKS 
Siemiatycze  odnośnie  powierzenia  tej  jednostce  realizacji  tego  zadania. 
Rozmowy nie  zakończyły się  porozumieniem, wobec tego zostanie  ogłoszony 
nowy przetarg.

14.Uzyskałem  darowiznę  od  Pana  Wilczewskiego  na  rzecz  Stowarzyszenia 
Przyjaciół  Gminy  Szudziałowo  z  przeznaczeniem  na  wydawanie  “Głosu 
Szudziałowa”.

15.Otrzymałem  informację  od  firmy  Heifer,  że  nie  otrzymaliśmy  zgody  na 
dofinansowanie projektu pomocowego dla Gminy na rok bieżący. Podtrzymałem 
stanowisko,  ażeby  jeszcze  raz  złożyć  wniosek,  który  będzie  rozpatrywany 
najwcześniej w lipcu 2012 roku.

16.W dniu 23 października 2011 r w Szkole Podstawowej w Babikach odbyło się 
spotkanie  z  pomysłodawcami  i  redaktorami  książki  wydanej  na  podstawie 
rękopisu  A.  Bućkiewicza  –  lekarza  pochodzącego  z  Zubowszczyzny,  obecnie 
Babiki.

17.W dniu 30 grudnia 2010 roku na sesji Rady Gminy działając jako Wójt Gminy 
Szudziałowo przedstawiłem informację o stanie Gminy. Opierałem się przy tym 
na treści protokołu pokontrolnego Regionalnej Izby Obrachunkowej nie cytując 
go  dokładnie.  Wynikało  z  niego  m.in.  że  Wójt  w  roku  2009,  w  przypadku 
inwestycji drogowych wypłacał wykonawcom za roboty niewykonywane przez 
nich  fizycznie.  Chciałbym w  tym  miejscu  sprostować,  że  użyte  przeze  mnie 
sformułowanie cyt. “Między innymi Pan Stanisław Fiedorowicz zgadzał się aby 
wypłacać wykonawcom za roboty niewykonane,...” było o tyle nieprecyzyjne, że 
mogło zostać źle zrozumiane, jakoby roboty budowlane nie zostały ukończone, 
a drogi nie zostały wykonane, a mimo to Wójt pieniądze wypłacił. Taka sytuacja, 
oczywiście  nie  miała  miejsca  i  nie  było  moim zamiarem przeinaczenie  treści 
protokołu  RIO.  Natomiast  zarzut  kontrolerów  dotyczył  wypłat  kwot 
Przedsiębiorstwu realizującemu inwestycję za roboty niewykonywane przez tego 
wykonawcę fizycznie.

             WÓJT
Mariusz  Czaban
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